

## **COLE INTERNATIONAL ACQUIRES FREIGHT PARTNERS INTERNATIONAL (FPI) TO STRENGTHEN ONTARIO OPERATIONS**

**(Mississauga, Ontario, August 8, 2023)** - Cole International Inc. is thrilled to announce the successful acquisition of Freight Partners International Inc. in Mississauga, Ontario. The newly acquired company will now operate as a Division of Cole International, bolstering our presence in the Greater Toronto Area (GTA).

Established in 1999 by Hakob (Jake) Amso, Freight Partners International was founded on the idea of providing exceptional service to clients. After years of experience as a freight wholesaler and consolidator, Jake saw the need for a personalized approach to customer service. He built a team of empowered and professional freight forwarders who prioritize flexibility, intuition, experience, and service excellence. This commitment to integrity, accountability, and respect resonates with both their customers and business partners.

Freight Partners International has experienced remarkable growth over the past 5-7 years, establishing themselves as a strong player in the Canadian freight forwarding industry, particularly in Ontario. Their dedication to delivering innovative solutions has earned them a reputation as a formidable force in the market.

With closely aligned values and a shared commitment to excellence, Cole International is the perfect partner for Freight Partners International. As a family-owned and operated company, Cole International understands the importance of maintaining a strong company culture. The positive feedback from past acquisitions further influenced Freight Partners' decision to join forces with Cole.

This acquisition solidifies Cole International's presence in Ontario, with a talented team of over 20 employees joining our operations in the region. We are excited about this significant step in the growth of our operations, allowing us to better serve the Ontario market.

### **About Cole International**

Removing transportation barriers and earning each customer's trust one shipment at a time, Cole International delivers creative solutions to your international logistics needs. For more than half a century, Cole International has been honing and expanding its capabilities in Customs Brokerage, Transportation/Warehousing, Customs and Compliance Consulting. With offices in all major Canadian cities and strategic locations throughout the United States (including all major Canada/U.S. border crossings), Cole is known for the passion of its people, the depth of their knowledge, and their ability to make swift and effective decisions.

Whether you need a single link in the logistics chain or a total logistics solution, you can trust Cole International to navigate the complexities of the international logistics landscape on your behalf, leaving you free to focus on the other demands of your busy days. Visit us at [www.coleintl.com](http://www.coleintl.com) and on [LinkedIn](#), [Twitter](#), [Facebook](#), [YouTube](#) and [Instagram](#).

### **Media Contact**

Derrick Sones  
Cole International  
403-219-2261  
[derrick.sones@coleintl.com](mailto:derrick.sones@coleintl.com)

###



## COLE INTERNATIONAL ACQUIERT FREIGHT PARTNERS INTERNATIONAL (FPI) POUR RENFORCER SES ACTIVITÉS EN ONTARIO

**(Mississauga, Ontario, 8 août 2023)** - Cole International Inc. est fière d'annoncer son acquisition de Freight Partners International Inc. à Mississauga, en Ontario. La compagnie nouvellement acquise exercera désormais ses activités à titre de division de Cole International, ce qui renforcera notre présence dans la région du Grand Toronto (RGT).

Créée en 1999 par Hakob (Jake) Amso, Freight Partners International a été fondée avec pour objectif d'offrir à ses clients un service exceptionnel. Fort de ses années d'expérience en tant que grossiste et groupeur de fret, Jake a perçu un besoin d'approche personnalisée du service à la clientèle. Il a constitué une équipe de transitaires professionnels et autonomes qui privilégient avant tout la flexibilité, l'intuition, l'expérience et l'excellence du service. Cet engagement en faveur de l'intégrité, de la responsabilité et du respect trouve écho auprès des clients et des partenaires commerciaux.

Freight Partners International a enregistré une croissance remarquable au cours des 5 à 7 dernières années, s'imposant comme un acteur de poids dans l'industrie canadienne du fret, en particulier en Ontario. Son engagement à proposer des solutions innovantes lui a valu la réputation d'une force redoutable sur le marché.

Partageant les mêmes valeurs et la même volonté d'excellence, Cole International est le partenaire idéal pour Freight Partners International. Étant une entreprise familiale, Cole International reconnaît l'importance de préserver une solide culture d'entreprise. Le retour d'information positif sur nos précédentes acquisitions a également motivé Freight Partners dans sa décision d'unir ses forces à celles de Cole.

Cette acquisition renforce la présence de Cole International en Ontario, en intégrant une équipe talentueuse de plus de 20 employés à nos opérations dans la région. Nous nous réjouissons de ce grand pas en avant dans la croissance de nos activités, qui nous permettra de mieux servir le marché de l'Ontario.

### À propos de Cole International

En éliminant les barrières qui entravent le transport et en gagnant la confiance de chaque client, au fil des livraisons, Cole International propose des solutions créatives adaptées à vos besoins logistiques internationaux. Depuis plus de 50 ans, Cole International perfectionne et accroît ses compétences en courtage en douanes, en transport et entreposage, en expertise-conseil en douanes et en expertise-conseil en conformité. Avec des bureaux dans toutes les grandes villes canadiennes et dans des lieux stratégiques partout aux États-Unis (y compris tous les principaux postes frontaliers canado-américains), Cole est reconnue pour le dévouement et l'expertise de ses employés, et sa capacité à prendre rapidement des décisions efficaces.

Que vous ayez besoin d'un seul maillon dans la chaîne logistique ou d'une solution logistique complète, vous pouvez faire confiance à Cole International pour gérer les complexités du paysage logistique international en votre nom, ce qui vous permettra de vous concentrer sur les autres tâches qui remplissent vos journées chargées. Visitez-nous sur [www.coleintl.com](http://www.coleintl.com) et sur [LinkedIn](#), [Twitter](#), [Facebook](#), [YouTube](#) et [Instagram](#).

### Personne-ressource des relations avec les médias

Derrick Sones  
Cole International  
403-219-2261 [derrick.sones@coleintl.com](mailto:derrick.sones@coleintl.com)

###